
P R O T O K Ó Ł nr LXVI/2023 

  

z obrad LXVI sesji Rady Gminy Borowie, 

która odbyła się 15 grudnia 2023 roku 
 

 

Stan radnych 15, obecnych na sesji 13 radnych, co stanowi 86,67% składu rady, oznacza 

to, że podejmowane uchwały będą miały moc prawną. Lista obecności radnych, sołtysów 

stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Gminy Alicja Szaniawska otworzyła obrady LXVI sesji Rady 

Gminy Borowie, a następnie przywitała wójta gminy Pana Wiesława Gąskę, zastępcę wójta 

Pana Piotra Zająca, skarbnik gminy Panią Hannę Ośko, radnych rady gminy Borowie, 

kierowników, dyrektorów, sołtysów i wszystkich obecnych na dzisiejszym posiedzeniu, oraz 

osoby obsługujące dzisiejszą sesję Panią Karolinę Grążka i Pana Marcina Ositka.  

Następnie poprosiła radnych o zalogowanie do elektronicznego systemu głosowania                        

i potwierdzenia swojej obecności. Potwierdzenie obecności na sesji stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. 

 Przechodząc do pkt.2 obrad Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła proponowany 

porządek sesji: 

 Otwarcie  LXVI  sesji Rady Gminy. 

 Przyjęcie porządku obrad. 

 Przyjęcie  protokołu  z LXV  sesji  Rady  Gminy. 

 Podjęcie uchwały zmieniającej wysokość ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych.  

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2023-

2028. 

 Podjęcia uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków     

i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Borowie. 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty. 

 Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk                   

i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie gminy Borowie.  

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Borowie na lata 2023-2034. 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

 Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borowie na lata 

2024-2034. 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Borowie na 2024 rok. 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Borowie na lata 2024-2034. 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

 Informacja Wójta Gminy o podejmowanych działaniach pomiędzy sesjami. 

 Zapytania, interpelacje i sprawy różne. 

 Zamknięcie obrad LXVI sesji Rady Gminy. 



Następnie poinformowała, iż wpłynął wniosek Wójta Gminy Borowie o wprowadzenie do 

porządku obrad dodatkowego punktu: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o uwagi do zaproponowanego wniosku Wójta 

Gminy. Uwag nie zgłoszono. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o głosowanie 

nad przyjęciem wniosku o wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku obrad. W wyniku 

głosowania wniosek o wprowadzenie dodatkowego punktu został przyjęty jednogłośnie. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Przewodnicząca 

Rady Gminy poprosiła o głosowanie nad przyjęciem porządku obrad łącznie z dodatkowym 

punktem. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i brzmi 

następująco: 

1. Otwarcie  LXVI  sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie  protokołu  z LXV  sesji  Rady  Gminy. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej wysokość ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 

2023-2028. 

6. Podjęcia uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Borowie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk 

i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie gminy Borowie.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Borowie na lata 2023-2034. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borowie na 

lata 2024-2034. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Borowie na 2024 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Borowie na lata 2024-2034. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

16. Informacja Wójta Gminy o podejmowanych działaniach pomiędzy sesjami. 

17. Zapytania, interpelacje i sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad LXVI sesji Rady Gminy. 

Protokół z głosowania nad przyjęciem porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad pkt 3. Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem o uwagi do protokołu               

z LXV sesji Rady Gminy Borowie. Uwag do protokołu nie zgłoszono, po czym poprosiła                      

o przegłosowanie przyjęcia protokołu z LXV sesji Rady Gminy Borowie. W wyniku 



głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie. Wydruk imienny z głosowania stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad pkt 4. Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła wójta gminy Pana Wiesława Gąskę               

o przedstawienie projektu uchwały zmieniającej wysokość ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych. 

 Wójt Gminy poinformował, że zgodne z ustawą z dnia 17 grudnia 2021 roku                                  

o ochotniczych strażach pożarnych rada gminy ustala nie rzadziej niż raz na 2 lata wysokość 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych. 

Ekwiwalent ustalony przez Radę Gminy obowiązywał od 01.01.2022 do 31.12.2023 

W dalszej części przedstawił zaproponowaną wysokość ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych, którzy uczestniczą w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu  

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Pytań nie zadano.  

Następnie odczytała projekt uchwały i poprosiła o głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. Wydruk imienny                             

z głosowania nad przyjęciem uchwały oraz uchwała stanowią załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 5 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Przewodniczącą Zespołu 

Interdyscyplinarnego Panią Marzenę Nowak o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej na lata 2023-2028. 

Pani Marzena Nowak Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego poinformowała, 

że w czerwcu bieżącego roku weszła nowelizacja ustawy o przeciwdziałaniu przemocy 

domowej, zaszła konieczność przyjęcia nowego Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej. Następnie został 

szczegółowo omówiony ww. Program.  

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Pytań nie zadano.  

Następnie odczytała projekt uchwały i poprosiła o głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. Wydruk imienny                             

z głosowania nad przyjęciem uchwały oraz uchwała stanowią załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Zastępcę Wójta Pana Piotra Zająca                               

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie gminy Borowie. 

Z-ca Wójta poinformował, że zgodnie z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach oraz rozporządzeniem Ministra Klimatu i Środowiska w sprawie szczegółowego 

sposobu określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się                                 

o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 

zachodzi konieczność podjęcia nowej uchwały, która określać będzie wymagania, jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Borowie.  

Piotr Zając przedstawił ww. projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Pytań nie zadano.  



Następnie odczytała projekt uchwały i poprosiła o głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. Wydruk imienny z głosowania 

nad przyjęciem uchwały oraz uchwała stanowią załącznik nr 7 do protokołu 

Ad pkt 7 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła zastępcę wójta Pana Piotra Zająca                                  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty. 

Piotr Zając poinformował, że zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku                      

w gminie Rada Gminy dokonuje wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustala stawkę tej opłaty. Następnie Zastępca Wójta zaproponował metody 

ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – od osoby oraz stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 25 zł miesięcznie od osoby w przypadku kiedy 

odpady są zbierane i odbierane w sposób selektywny oraz zwalniania w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli  nieruchomości, zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi, kompostującymi bioodpady stanowiące odpady komunalne                                 

w kompostowniku przydomowym, w wysokości 9 zł od stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. Pytań nie zadano. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść uchwały 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi                        

i ustalenia wysokości tej opłaty. Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o głosowanie nad 

przyjęciem uchwały. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad pkt 8 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Zastępcę Wójta Pana Piotra Zająca                              

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni 

zwłok zwierzęcych i ich części na terenie gminy Borowie. 

Piotr Zając poinformował, że projekt uchwały określa wymogi, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca w celu prowadzenia działalności na odpowiednim poziomie, niestwarzającym zagrożeń 

sanitarnych i środowiskowych, co wymaga posiadania odpowiedniego sprzętu i wyposażenia.  

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o pytania przedstawionego projektu uchwały. 

Radny Grzegorz Kowalski zapytał: czy na terenie gminy występuje taki przedsiębiorca?  
W odpowiedzi Z-ca Wójta poinformował, że w zakresie odławiania zwierząt Gmina ma 

podpisaną umowę ze schroniskiem.  
Rady Grzegorz Kowalski zapytał: czy gdyby był taki przedsiębiorca na terenie gminy Borowie 

utworzyłby schronisko? 

W odpowiedzi Z-ca Wójta poinformował, że na chwilę obecną na terenie gminy nie ma przedsiębiorcy, 

który chciałyby prowadzić schronisko.  

Więcej pytań nie zadano. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały, a następnie poprosiła                             

o głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu. 

Ad pkt 9 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Panią Hannę Ośko Skarbnika Gminy                         

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Borowie na lata 2023-2034. 

Hanna Ośko przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Borowie na lata 2023-2034. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadano.  

Następnie poprosiła o głosowanie nad przyjęciem uchwały. 



W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. Wydruk imienny                             

z głosowania nad przyjęciem uchwały oraz uchwała stanowią załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad pkt 10 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Hannę Ośko o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Borowie na 2023 rok. 

Hanna Ośko przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Borowie 

na 2023 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radny Grzegorz Kowalski zwrócił uwagę, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2023-2034 nie mamy deficytu tylko jest nadwyżka w budżecie. 

W odpowiedzi Skarbnik Gminy poinformowała, że pytanie dotyczy Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2024-2034 i zostanie udzielona odpowiedź przy omawianiu tego 

punktu. 

Więcej pytań nie zadano. Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o głosowanie nad 

przyjęciem uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. Wydruk imienny                             

z głosowania nad przyjęciem uchwały oraz uchwała stanowią załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała radnych, że na wszystkich komisjach został 

omówiony projekt uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borowie na lata 2024-

2034 oraz projekt uchwały budżetowej Gminy Borowie na 2024 rok. Projekty uchwał zostały 

pozytywnie zaopiniowane przez wszystkie komisje. Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się 

z prośbą do Pani Skarbnik, aby przedstawiła w skrócie projekty uchwał. 

Ad pkt 11 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Panią Hannę Ośko o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borowie na lata 

2024-2034. 

W odpowiedzi na pytanie radnego Grzegorza Kowalskiego, który stwierdził że                             

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2034 nie ma deficytu tylko jest nadwyżka 

w budżecie Skarbnik Gminy wyjaśniła, że gmina obecnie stara się spłacić zaciągnięte 

zobowiązania i nie planuje zaciągać nowych. Gdyby było planowane nowe zadłużenie wówczas 

byłby przewidziany deficyt a nie nadwyżka.  

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Borowie na lata 2024-2034. Następnie odczytała pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Siedlcach wydanej w sprawie 

przedłożenia przez Wójta Gminy Borowie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2024-2034. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Pytań nie zadano. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o głosowanie nad 

przyjęciem uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12 

do protokołu 

Ad pkt 12 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Panią Hannę Ośko Skarbnika Gminy 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Borowie na 2024 

rok. 

Hanna Ośko przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 

rok. 

Następnie odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

Zespół w Siedlcach wydanej w sprawie przedłożenia przez Wójta Gminy Borowie projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 rok.  

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Pytań nie zadano. Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o głosowanie nad przyjęciem 



uchwały. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 

13 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy podjęła decyzje o zmianie kolejności punktów, żeby Pani 

Skarbnik Gminy odpoczęła po przedstawieniu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-

2034 oraz budżetu na rok 2024. 

Ad pkt 15 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały i poinformował, że od 01 stycznia 2024 roku 

na terenie gminy Borowie będą świadczone usługi w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego. Gmina złożyła wniosek do Wojewody Mazowieckiego o udzielenie dotacji 90% 

na utworzenie i funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie gminy Borowie. 

Transport ma być powiązany z transportem świadczonym przez powiat. Ustawa o publicznym 

transporcie zbiorowym reguluje, że powiat ma zapewnić transport do centrum gminy, natomiast 

po terenie gminy transport powinien zorganizować samorząd.  

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą do Rady Gminy o wyrażenie zgody na zawarcie umowy 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Rady Grzegorz Kowalski zapytał: czy planowane połączenia obejmowałyby tylko teren 

gminy Borowie, czy też byłyby połączone z transportem organizowanym przez powiat?   

W odpowiedzi Wójt Gminy poinformował, że Gmina organizuje transport  tylko na 

terenie gminy, a powinien być połączony z transportem organizowanym przez powiat.  

Radny Grzegorz Kowalski wyraził obawę, że Starostwo ustali wysokie ceny biletów.  

W odpowiedzi Wójt Gminy wyjaśnił, że Starostwo również otrzymuje dotację z której 

częściowo są pokrywane koszty transportu.  

Więcej pytań nie zadano.  

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. Podjęta uchwała oraz 

protokół z głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt 13 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Panią Hannę Ośko Skarbnika Gminy                                 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Borowie na lata 2024-2034. 

Hanna Ośko przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Borowie na lata 2024-2034. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadano.  

Następnie poprosiła o głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. Podjęta uchwała oraz 

protokół z głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad pkt 14 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Hannę Ośko o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Borowie na 2024 rok. 

Hanna Ośko przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Borowie 

na 2024 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadano. Następnie poprosiła o głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. Podjęta uchwała oraz 

protokół z głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 



 

Ad pkt 16 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami. 

Wójt Gminy szeroko omówił sprawozdanie między sesjami, przedkładając podjęte 

zarządzenia oraz podpisane umowy i zlecenia. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu.  
Ad pkt 17  Sprawy różne. 

Radny wsi Dudka i Wilchty Krzysztof Kowalski zapytał: Czy zostanie wymieniona wiata przystankowa 

na przystanku w kierunku Garwolina w miejscowości Wilchta? Czy na wysokości przystanku może 

powstać przejście dla pieszych? 

W odpowiedzi Wójt Gminy poinformował, że sprawa przystanków należy do Zarządcy Dróg, czyli do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Gmina występowała wielokrotnie z pismem do 

GDDKiA i do Zarządcy Dróg Wojewódzkich o poczynienie takich działań aby bezpieczeństwo miesz-

kańców w obrębie tych skrzyżowań było zwiększone. Zarządca Dróg Wojewódzkich poinformował, że 

należy to do Zarządcy Dróg Krajowych, bo to w ich pasie drogowym. Generalna Dyrekcja Krajowa                    

i Autostrad poinformowała, że jest zaplanowane przy modernizacji ciągu drogi krajowej.  

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że wpłynęły życzenia  do Rady Gminy od Posła RP Pana 

Grzegorza Woźniaka, Starosty Garwolińskiego Pana Mirosława Walickiego oraz Przewodniczącego 

Rady Powiatu Pana Waldemara Trzaskowskiego dla radnych oraz wszystkich mieszkańców gminy, na-

stępnie je odczytała. 

Wójt Gminy w imieniu swoim, Przewodniczącej Rady Gminy, Wiceprzewodniczącej i Zastępcy Wójta 

złożył radnym, sołtysom, obecnym na sesji oraz wszystkim mieszkańcom gminy życzenia z okazji zbli-

żających się Świąt Bożego Narodzenia. 

Ad. pkt. 18 Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za udział i dyskusje w obradach sesji 

Rady Gminy, po czym zamknęła LXVI sesję Rady Gminy. 

  

Na tym zakończono protokół z LXVI sesji Rady Gminy. 

  

     

 

Protokolant Przewodnicząca Rady Gminy 
Karolina Grążka Alicja Szaniawska 

 


